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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 29. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. studenog 2024. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Nedavno se automobil zapalio u ulici Karla Kranjca. Vozač je reagirao razborito te uspio 

automobil ukloniti sa parkirališta i zaustaviti ga na obližnjem nogostupu. Ovoga puta to je dobro 

prošlo, na sreću. Međutim, uz zapaljeni automobil na nogostupu nalazi se ormarić za struju, 

pa je vatra umalo ozbiljno zahvatila ormarić što bi uzrokovalo prekid napajanja strujom za neke 

od obližnjih zgrada. Bilo je ranije situacija kada bi kraj ormarića bio parkiran automobil, baš u 

vrijeme kada je došlo do prekida opskrbe i kada su ovlašteni radnici trebali pristup ormariću 

kako bi uklonili probleme. Diljem ulice ima još takvih ormarića, molim da se nešto poduzme da 

ne budu ubuduće blokirani. Da li je rješenje postavljanje stupića blizu njih da se onemogući 

parking ili što drugo, molim da definirate.„ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Za prvo pitanje probat ću odgovoriti i kao gradonačelnik i kao nekadašnja osoba koja se 
upravo bavila takvim stvarima u životu. Ne postoji niti jedan propis koji to definira i možda da 
razlučimo malo šire tu priču jer spektar našeg djelovanja mora uvijek biti širi. Na području grada 
Labina ima oko 10.400 stanovnika, od toga većina živi u naselju Labin. Neki grubi broj ormarića 
je oko 4000 do 5000. Ako bismo svaki ormarić ograničili lijevo i desno, podmetali sa stupovima, 
napravili bi grad koji bi bio siguran za intervenciju, jedino mi ne bi imali kamo šetati, ni kamo 
parkirati. U Pravilniku o izgradnji nisko naponskih priključaka nigdje to nije definirano ni sa 
strane države ni sa strane HEP-a, kako ni u jednom gradu u Hrvatskoj tako nije ni u Labinu. 
Ista stvar je sa šahtovima vezano za kanalizaciju, za vodoopskrbu itd. Mislim da puno stvari u 
životu moramo prihvatiti na način da moramo biti savjesni, da moramo poštivati prometne 
propise i da se moramo ponašati prije svega kao odgovorni građani. Nikada nećemo sve 
uspjeti propisima definirati, a mislim da bi ovo bio i malo previše artikuliran propis. S druge 
strane na par lokacija u Labinu postoje oni znakovi x ili slične prepreke, oni narančasti stupići 
ispred trafostanica koji su objekt više razine u elektro energetici, no to govorimo za par 
objekata na području grada, a ne za nisko naponske ormariće.“ 
 
 
 S poštovanjem, 
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